Foto 1

ENGLISH:
Caption photo 1: from left to right Massimo Tagliavini - Professor at the Faculty of Science and Technology at the Free University of Bolzano and President of the Interpoma Award Jury, Arnold Schuler - Provincial Councillor for Agriculture, Forestry, Tourism and Civil Protection, Ennio Magnani - President Assomela, Georg Kössler - Chairman South Tyrolean Apple Consortium, Anna Oberkofler - South Tyrolean Apple Consortium, Armin Hilpold - President Fiera Bolzano Exhibition Center, Luis Walcher Vice Mayor of Bolzano and Dominik Wozniak - President of the World Apple and Pear Association WAPA.

ITALIANO:
Didascalia foto 1: da sx Massimo Tagliavini – Professore presso la Facoltà di Scienze e Tecnologie della Libera Università di Bolzano e Presidente di giuria Interpoma Award, Arnold Schuler – Assessore provinciale all'agricoltura, foreste, turismo e protezione civile, Ennio Magnani – Presidente Assomela, Georg Kössler - Presidente Consorzio Mela Alto Adige, Anna Oberkofler - Consorzio Mela Alto Adige, Armin Hilpold – Presidente Fiera Bolzano SpA, Luis Walcher – Vicesindaco di Bolzano, Dominik Wozniak - WAPA President and representative of Polish apples growers.

DEUTSCH:
Bildunterschrift Foto 1: v.l.n.r. Massimo Tagliavini – Professor an der Fakultät für Naturwissenschaften und Technik an der Freien Universität Bozen und Präsident der Interpoma Award Jury, Arnold Schuler - Landesrat für Landwirtschaft, Forstwirtschaft, Tourismus und Bevölkerungsschutz, Ennio Magnani – Präsident Assomela, Georg Kössler - Obmann Südtiroler Apfelkonsortium, Anna Oberkofler – Südtiroler Apfelkonsortium, Armin Hilpold – Präsident Messe Bozen, Luis Walcher Vize-Bürgermeister von Bozen und Dominik Wozniak – Präsident der World Apple and Pear Association WAPA. 
